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U skladu sa clanom 188 Poslovnika Skupstine Crae Gore, ministru vanjskih poslova Filipu 
Ivanovicu, postavljam sljedece

POSLANICKO PITANJE:

Postovani minUtre Ivanovicu J

Kada ce biti imenovani ambasadori na brojnim pozicijama, koje su upraznjene, a 
istovremeno veoma vazne za unapredenje odnosa sa evroatlantskim partnerima i sta ste 
uradili Urn povodom?

Obrazlozenje:

Cmogorskadiplomatskamrezaje osiromaSena, samim tim sto joj fall skoro 2/3 sefova misija. 
Vidjeli smo da ste krajem februara zapoceli konsultacije sa Predsjednikom drzave povodom 
imenovanja cmogorskih diplomatskih predstavnika u inostranstvu. Znamo kakva je procedura 
imenovanja ambasadora i da u sklopu iste, predlog mora prodi i skupStinski odbor za 
medunarodne odnose i iseljenike. Plan Vlade je veoma dinamidan u pitanju
spoljnopoliticko djelovanje, a jedan od prioriteta su pregovori sa EU,..Naredne dvije 
predsjedavajuce zemlje Savjetom EU su Madarska i PoIJska, gdje je Crna Gora trenutno 
predstavljena na nivou otpravnika poslova. Vodeci racuna o znacaju lobiranja u narednom 
periodu, smatram da popunjavanje diplomatske mreze mora biti jedan od prioriteta institucija 
Crne Gore.

Milan Zecevic 
Poslanik
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SKUPSTINA CRNE GORE

Generaini sekretar g-din Aleksandar Klaric

Odgovor na poslanicko pitanje poslanika Milana Zeceviea
Predmet:

Postovani gospodine Klaricu.
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Poslanicko pitanje
Kada ce biti imenovani ambasadori na brojnim pozicijama, koje su upraXnjene, a istovremeno 

vazne za unapredenje odnosa sa evroatlanstkim partnerima i sta ste uradili timveoma 
povodom?

Poslanik Milan Zecevic

Odgovor:

Uvazeni poslanice Zecevicu,
Imenovanje ambasadora jedan je od prioriteta 44. Vlade i Ministarstvo vanjskih poslova je, u skladu 
sa svoiim nadleznostima, u kontinuitetu radi na rjesavanju ovog pitanja. Cijeneci da je ova tema. 
sasvim razumljivo, predmet interesovanja javnosti, ipak moram istaci da imenovanje ambasadora 
podrazumijeva stroge procedure kako sa nase, tako i sa strane drzave prijema, te da su te procedure 
u najvecem svom dijelu, internog karaktera. To, pored ostalog znaci, i da se imena predlozenih 
ambasadora ne saopstavaju javnosti do dobijanja agremana, odnosno saglasnosti drzave prijema. 
Duzina trajanja procedure varira, ali se svakako radi o mjesecima. Na celu svih diplornatsko- 
konzularnih predstavnistava, u svakom trenutku, imamo diplomatske predstavnike koji koordimraju

radom DKP-a.
Kao sto ste upoznati, vanjskopoliticke konsultacije se odiiavaju redovno, po 
pitanjima, a o svakoj odluci koja se tice imenovanja ambasadora, javnost ce biti blagovremeno
informisana u skladu sa propisanim procedurama.
Takode, obavjestavam da je Vlada usvojila predloge za odredeni broj ambasadora, za koje su

zatrazeni agremani od drzava prijema.
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